
Referat bestyrelsesmøde i Stavtrup Dagtilbud 
tirsdag d. 25.01. 2022 kl. 19.00 -20:45 

Til stede: Annamarie, Mette, Vinnie, Helle, Sidse, Sofie(delvis), Krista, Thomas, Eva, Kåre Graversen (kun ved 

punkt ang. økonomi og budget 2022) og Dorthe (referent) 

Afbud: Marie pga. Corona var forældrerådsmødet også aflyst i Børnehøjen 

1. Opfølgning på sidste møde 

- Dagplejen har i deres høringsbrev ang. overgangen fra dagpleje til børnehave, opfordret 

Rådmanden til at komme på besøg og har forespurgt på at man i Stavtrup Dagtilbud kunne få lov til 

at lave en forsøgsordningen. Ingen af delene blev mødet med velvilje 

2. Økonomi og budget 2022 

- Administrationsleder Kåre Graversen fra det administrative fællesskab Harlev/Stavtrup gennemgik 

principperne for fordelingen af budget 2022 på kommunalt og lokalt niveau.  

- I forhold til den nye tildelingsmodel er resultatet, at Stavtrup Dagtilbud står mere eller mindre 

status quo med tidligere år og der skal dermed ikke spares, som der i første omgang var lagt op til.  

3. Fremtidige samarbejde med lokalområdet 

- Sidse introducerede punktet og det blev til en snak om hvilke gode samarbejder der er/har været 

mellem de forskellige institutioner og lokalområdet. 

- Mange af de gode samarbejder har været lukket ned under Corona, men der er et stort ønske om 

at få dem på at køre igen.  

- Samarbejder der har været igennem årene: 

o Lokalcenter Søholm – her er der blevet gået Lucia 

o Rema Lise – står altid klar med en hjælpende hånd, om det handler om beplantning, 

lyskæder, gamle indkøbsvogne, frugt/grønt m.m. 

o Kirken – 3 intuitioner deler bus og tager til julegudstjeneste 

o Spejder – Spejderhuset lejes ud til storbørnsgruppen i Vestermarken hver uge 

o Stavtrup Outdoor – låner shelters og bålgrej ud 

o Hospice Søholm – har været nede og se kiste, snakke med bedemand m.m. 

o Stavtrup Scene – lavet generalprøve for børn 

o Frivillige bedste – været nede og se traktor 

 

4. Snurretoppen har samlet data på registrering af børnenes fremmøde 

- Thomas præsenterede overordnet hvad de havde kunnet se ud af den indsamlet data 

- Den indsamlede data viser at der kan spares/flyttes pædagogtimer, hvis forældrene er bedre til at 

registrere den kommende uges komme-/gåtider mere præcist. 

- Dataene er ikke indsamlet for at løfte pegefingre overfor forældrene, men for at kunne gøre 

opmærksom på hvor meget mening det giver at forældrene registrerer deres pasningsbehov så 

godt som muligt, således børnene kan får mest muligt pædagogtid.  

- Der er som eksempel i uge 42, 2021 registeret flere børn med pasningsbehov som ikke kom.  Hvis 

registrering havde været som ugen i virkeligheden blev, kunne der været sparet ca. 2 pædagoger 

væk i den uge. 

- Ved mere præcis registrering, er det nemmere for pædagogerne at planlægge aktiviteter og ture 



- Hvis der skal ændres på en vagt, skal dette ske 4 dage inden, men selvom man står på dagen, giver 

det stadig mening at rette tiderne, da dette kan være forskellen i om der skal indkaldes vikar. 

5. Vidensdeling fra forældreråd 

- Klokkeskoven skal have ny køkkendame og vil derfor gerne have sparring på om det er godt med 

eftermiddagsordninger i de andre institutioner 

o Der er bred enighed om at det er en succes i alle de intuitioner der har det 

o Det kan være en udfordring at komme i gang med opkrævningsdelen, da dette er en 

opgave som varetages af forældrerådet. Alle oplever dog at det i dag fungere 

o Ingen oplever at børnene savner deres madpakker, men mange børn er til gengæld 

begyndt at spise mad de ellers normalt ikke har villet. 

o Der opfordres til at få en fra de intuitioner der har til at komme og fortælle om fordele og 

ulemper ved det 

6. Orientering fra Dagtilbudsleder 

- Corona flyder rigtig meget og nogle institutioner er meget udfordret på at få alle ender til at nå 

sammen, når syge børn og voksne ikke følges ad.  

o Der laves hele tiden vurdering af om det sikkerhedsmæssigt er forsvarligt at holde åben.  

o I uge 3 var det nødvendigt at holde Snurretoppen lukket i 2 dage  

o Børnehøjen er også meget udfordret, men stadig forsvarligt at holde åben 

- Der er fra regeringens side indført ny tilsynsmodel som er gældende fra 1. januar 2022.  

o Der forventes at komme udkast i høring i februar, som der muligvis skal udarbejdes til 

hørringsvar til. Annamarie sender ud når det kommer 

7. Eventuelt  

- Helle fortæller at Martin på Højvangskolen har opstartet sit værkstedsprojekt med 

storbørnsgrupperne og det virker umiddelbart til at være en succes 

- Næste møde er fællesmødet den 09.03.2022 

 


